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Téma 
 

V Praze byla dokončena rezidenční část nové 

čtvrti DOCK za 7,5 mld. Kč 

 

Na pomezí pražského Karlína a Libně byla dokončena závěrečná 

rezidenční část revitalizované nábřežní čtvrti DOCK. Projekt je 

stavěn v několika etapách a po dokončení nabídne 120 000 

čtverečních metrů komerčních i rezidenčních ploch. Součástí 

kampusu je i privátní jachtařský klub s marinou, restaurace, kavárny 

a další služby. Celkové náklady dosáhnou 7,5 miliardy korun. 

Dokončeny jsou též tři kancelářské budovy. 

Polední rezidenční etapa Marina Boulevard na poloostrově mezi 

slepými rameny Vltavy zahrnuje v pěti nízkopodlažních domech 150 

bytů, včetně prostorných penthousů a bytů na špici poloostrova se 

soukromými bazény a předzahrádkami. Prodáno je 97 % bytů. 

Navazuje na dokončené Marina View a River Watch. „DOCK se těší 

oblibě především díky unikátní atmosféře v zeleni u vody, 

nadstandardnímu zpracování a dosahu centra. Díky propojení bytů 

s kancelářemi je místo stále živé,“ říká generální ředitel skupiny 

Crestyl Omar Koleilat. 

Architektonické pojetí rezidence je koncipováno jako samostatné 

území plně navazující na prostředí Libeňského poloostrova. Byty  

Ceny nemovitostí se houpou na 

pupeční šňůře 

Vážené čtenářky a čtenáři, 

kdybychom v naší redakci měli 

křišťálovou kouli, rádi bychom 

vám prozradili, jaký bude vývoj 

cen nemovitostí v následujícím 

období. Ale my ji bohužel 

nevlastníme. Nicméně pro pokles 

cen jistě hovoří pokračující 

propad ekonomiky. Firmy budou 

propouštět a řada lidí bude řešit 

existenční otázky, než aby se 

pouštěli do náročných investic 

nového bydlení.  

Na druhou stranu nabídka nových 

bytů je především kvůli 

komplikovaným povolovacím 

procesům trvale nedostatečná, 

takže z tohoto hlediska tlak na 

snižování cen nepůsobí. Nový 

stavební zákon zjednodušující 

výstavbu je bohužel zatím ve 

stadiu rizikového těhotenství a 

teprve jej čekají porodní bolesti 

ve sněmovně a první nesmělé 

krůčky v reálném světě. Ať již 

tedy bude vývoj cen jakýkoli, 

popřejme trhu především zdravé 

prostředí s jasnými pravidly. 

Petr Bayer, šéfredaktor 
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jsou ve velikostech od 1 + kk po 5 + kk, o rozloze od 33 po 250 m
2
. Pro všechny jednotky jsou 

charakteristické prosklené plochy, francouzská okna, výběr kvalitních povrchových materiálů a 

komfortní interiér. Každý bytový dům má přístup k vodnímu molu a přístavišti, u kterého mohou 

parkovat lodě do délky 20 metrů. Funguje nepřetržitá ostraha a recepce. 

V DOCK se letos otvírá i nový relaxační park o rozloze jednoho hektaru s vodními prvky a možností 

sportovního vyžití při venkovním fitness či lekcích jógy. Zahrnuje i běžeckou tartanovou dráhu okolo 

celého areálu, která bude napojena na městské cyklostezky vedoucí do centra města a Troje. Na 

vodní hladině bude umístěna plovoucí restaurace. 

 

 

 

Průzkum: Architektonické soutěže mohou zvýšit cenu nemovitosti 

 

Zpracování projektu renomovaným architektem může zvýšit atraktivitu projektu po vizuální stránce, 

a také budoucí cenu nemovitosti. O tom je přesvědčeno devět z deseti dotázaných ředitelů 

developerských společností. Téměř dvě třetiny developerů architektonické soutěže v minulosti vypsalo 

(63 %), 31 % developerů jejich vypsání plánuje a 6 % developerů soutěže neplánuje vypisovat ani do 

budoucna. Vyplývá to z Kvartální analýzy českého stavebnictví Q2/2020 CEEC Research. 

Více než polovina dotázaných developerů považuje soutěže architektů a vypisování soutěží za přínos 

pro budoucí projekt (55 %). Téměř třetina se také přiklání k tomuto názoru, avšak ne v plném rozsahu 

(31 %). Pouze 6 % dotázaných v architektonických soutěžích nespatřuje žádný přínos a zbylých 9 % 

se také spíše přiklání k možnosti, že soutěže pro budoucí projekty žádnou větší přidanou hodnotu 

nenesou.  

Největší přínos vypisování soutěží architektů vidí developeři v kvalitnějším řešení území (7,1 bodu 

z 10 možných). Dále přidanou hodnotu spatřují ve zvýšení atraktivity projektu v očích zákazníka a 

v řešení veřejného prostoru (obojí shodně 6,5 bodu. Dalšími výhodami jsou vyšší standardy stavby 

(5,8 bodu) a možnost zapojit zástupce měst do projektu již v průběhu soutěže (4,7 bodu). 
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Hypotéky mají letos vzrůst k 200 miliardám Kč, ceny nemovitostí 

nepropadnou 

 

V prvních čtyřech měsících vzrostl hypoteční 

trh ve srovnání se stejným loňským obdobím 

zhruba o 40 %. Ochlazení poptávky vzhledem 

ke koronavirové krizi se projevuje se 

zpožděním, v nejbližších měsících tak lze 

očekávat nižší zájem o hypotéky. „Na podzim 

by ale opět mělo dojít k oživení a za celý rok 

by hypoteční trh mohl atakovat hranici 200 

miliard korun, měl by tak být zhruba o 10 % 

výše než loni,“ říká generální ředitel 

Hypoteční banky Jiří Feix. 

Na začátku roku se dařilo i stavebním spořitelnám, které zvýšily prodej úvěrů o třetinu na více než 25 

miliard korun. „Naše očekávání pro letošní rok byla velmi pozitivní, počítali jsme s růstem trhu. 

Současná situace zájem o úvěry stavebních spořitelen dočasně zbrzdí, nicméně i tak se letos budeme 

pohybovat zhruba na úrovni roku 2019. A příští rok lze čekat další růst zájmu,“ dodává předseda 

představenstva Českomoravské stavební spořitelny (ČMSS) Tomáš Kořínek. Stavební spořitelny by 

podle něj letos měly uzavřít mezi 450 a 500 tisíci spořicími smlouvami. 

Podle odborníků by letos nemělo dojít ani k výraznému poklesu cen nemovitostí. V ČR v posledních 

letech rostly téměř nejrychleji v Evropě a pozvolnějším růstem pokračovaly i v prvním čtvrtletí 

letošního roku. Přesto by ani v této chvíli nemělo dojít k plošnému poklesu cen. „Pokud by ceny 

nemovitostí poklesly, bude se to týkat především luxusních nemovitostí, kde se mohou ceny snížit o 

5–15 %. Na trhu se také objevila řada delší dobu neprodejných domů a bytů s cenou neodpovídající 

realitě, i zde může dojít k částečnému poklesu. S plošným poklesem cen ale nepočítáme,“ míní Feix. 

V posledních týdnech začaly klesat také úrokové sazby, ke snížení se přidala Hypoteční banka i 

ČMSS. Na jedné straně se výrazně snížily mezibankovní sazby. Na druhé straně je důležité 

k případným poklesům přistupovat opatrně kvůli zvýšeným rizikům nesplácených úvěrů. 

S výraznějším dalším pohybem sazeb banky nepočítají, spíše se stabilizují kolem současných úrovní. 
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Průzkum: S námitkami občanů proti výstavbě se setkalo 

88 % developerů 

 

S podáním námitky proti výstavbě od lidí 

žijících v okolí budoucí stavby se setkalo 88 % 

dotázaných developerů. S touto situací se 

nesetkalo či pouze výjimečně po 6 % z nich. 

Vyplývá to z Kvartální analýzy českého 

stavebnictví Q2/2020 CEEC Research. 

„V průběhu povolovacího procesu při výstavbě 

nového rezidenčního domu se z pozice 

investora/developera výstavby musíme potýkat 

s řadou námitek, připomínek či odvolání. 

A to jak od spolků, zájmových sdružení nebo jednotlivců bydlících v blízkosti výstavby nebo i na 

druhém konci republiky, až po státní instituce, organizace a městské části. V rámci našich aktuálně 

realizovaných projektů jsme vždy dokázali na relevantní připomínky reagovat a výsledkem je tak 

logicky fakt, že k projektům jsme dostali všechna povolení a můžeme je realizovat,“ říká mluvčí Finep 

David Jirušek. 

Dohoda o rozvoji území by představovala možnost, jak zapojit dotčené osoby do debaty s městem 

nad plány developerů již v jejich přípravné fázi. Avšak největší část dotázaných developerů by se ke 

vzniku této dohody spíše nepřiklonila (42 %). Necelá třetina by se potom pro vznik dohody vyslovila, 

ačkoli s úpravami a desetina se vznikem zcela souhlasí. Zcela proti vzniku této dohody je 16 % 

developerů. 

Celý článek čtěte na https://www.skypaper.cz/novinky/pruzkum-s-namitkami-obcanu-proti-

vystavbe-se-setkalo-88-developeru/ 

 

 

Dotace na zateplování domů byly zvýšeny o miliardu na 4,5 mld. Kč 

 

Ministerstvo pro místní rozvoj navýšilo finance 

určené na výzvu Energetické úspory 

v bytových domech o 1 miliardu na 4,5 mld. 

Kč. Reaguje na enormní zájem žadatelů, 

ukončení příjmu žádostí je 29. listopadu. „Bude 

moci být zatepleno až o 10 tisíc domácností 

více než při původní částce. Chceme tak 

podpořit oživení ekonomiky po končící COVID 

krizi, kdy stavební projekty mohou významně 
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pomoci malým regionálním stavebním společnostem. Nezanedbatelný je i dopad na životní prostředí, 

kdy dojde k dalším úsporám energie a navíc bude produkováno i méně škodlivin do ovzduší,“ říká 

ministryně Klára Dostálová.   

Investice do renovace budov mají pozitivní dopad na ekonomiku díky zajištění práce pro živnostníky a 

malé a střední firmy v oblasti stavebnictví a vzhledem k širokému dodavatelskému řetězci i do 

ostatních odvětví ekonomiky. Energeticky úsporná renovace má typicky roční výnos z investice 4 až 6 

%, firmy mohou najít i rychleji návratná opatření. Pokud bude zájem o dotace i nadále, bude se 

zvažovat další navýšení výzvy. Informace k výzvě zde.   

Celkové finanční prostředky určené na zateplování bytových domů v IROP činí cca 9,4 miliardy Kč, 

přičemž schváleny již byly projekty za 4,2 mld. Kč. Doplňkovým titulem je tzv. finanční nástroj program 

Zateplování, který administruje Státní fond podpory investic. V programu Zateplování jsou připraveny 

až 2 mld. Kč na bezúročné úvěry na energeticky úsporná opatření u bytových domů. Více informací o 

bezúročném úvěru naleznete zde. 

 

 

Dopravní stavby 
 

Druhá etapa Velkého městského okruhu Brna přijde téměř 

na 2 mld. Kč 

 

Ředitelství silnic a dálnic dnes vyhlásilo 

výběrové řízení na druhou etapu výstavby 

Velkého městského okruhu (VMO) Žabovřeská 

v Brně. Předpokládané náklady dosahují 1,95 

miliardy korun. Práce mají trvat zhruba čtyři 

roky. Informuje o tom Věstník veřejných 

zakázek. 

Předmětem veřejné zakázky je přestavba části 

VMO od MÚK Hlinky po spojovací komunikaci 

přes řeku Svratku na ulici Veslařskou přibližně 

km 2,1 - 3,0 projektového staničení. Stavba zahrnuje mj. rozšíření stávající dvoupruhové komunikace 

na směrově rozdělenou čtyřpruhovou komunikaci, přeložení tramvajové tratě do nového tramvajového 

tunelu pod Wilsonovým lesem a vybudování komunikace pro pěší a cyklisty. 

Lhůta pro doručení nabídek byla stanovena do 11. srpna 2020. Lze předpokládat, že stavba bude 

spolufinancována rovněž z prostředků EU v Operačním programu Doprava. 

 

 

 

https://irop.mmr.cz/cs/vyzvy/seznam/vyzva-c-78-energeticke-uspory-v-bytovych-domech-ii
https://sfpi.cz/program-zateplovani/
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Obchvat Karviné přijde na 900 mil. Kč, hotov bude koncem 

roku 2022 

 

Stavbaři zahájili budování jihozápadní 

obchvatu Karviné, který bude sloužit pro 

dopravu mezi Českým Těšínem, Bohumínem a 

Ostravou. Náklady tříkilometrové komunikace 

činí 898,8 milionu korun, zprovozněna má být 

v prosinci 2022. 

„Nový obchvat významným způsobem odlehčí 

stávajícímu průtahu Karvinou od tranzitní 

dopravy. Výrazně se zlepší komfort jízdy, kdy 

bude doprava plynulejší, bez ovlivňování 

křižovatkami a pohybem pěších. Sníží se také hluková zátěž a dojde ke zvýšení bezpečnosti,“ uvedl 

generální ředitel Ředitelství silnic a dálnic Radek Mátl. 

Trasa byla volena s ohledem na minimalizaci zásahů do okolního prostředí, ve větší části probíhá 

územím narušeným předchozí těžbou. Je navržena ke spolufinancování v rámci Operačního 

programu Doprava 2014 – 2020 z Evropského fondu pro regionální rozvoj. 

Podrobnosti čtěte na https://www.skypaper.cz/novinky/obchvat-karvine-prijde-na-900-mil-

kc-hotov-bude-koncem-roku-2022/ 

 

 

Realitní trh 
 

Obchodní centrum Čestlice mění majitele, HSTN vystřídal Alberta 

Společnost Albert prodala Obchodní centrum Čestlice společnosti HSTN Holding. Hypermarket Albert 

přitom prošel loni celkovou rekonstrukcí. Dalšími klíčovými nájemci jsou Sportisimo, Mountfield, 

Pepco, Teta drogerie, CCC či OKAY Elektro. Ze sektoru food & beverage lze jmenovat řetězec KFC a 

kavárnu Costa Coffee, do budoucna bude tento sektor významně rozšířen. Cena transakce nebyla 

zveřejněna. 

„Prodejem Obchodního centra Čestlice Albert dokončujeme několikaletou revitalizaci tohoto projektu. 

Tímto prodejem a volbou partnera HSTN Albert zajistí další rozvoj projektu v této velmi silné lokalitě,“ 

uvádí viceprezident Real Estate and Supply Chain Albert ČR Mateusz Hilgert. 

HSTN Holding je soukromou investiční platformou založenou v roce 2017 zakladateli skupiny 

Sportisimo. „Pro HSTN Holding se jedná o klíčovou akvizici doplňující stávající nemovitostní portfolio. 

Projekt OC Čestlice je atraktivní pro nájemce poměrem mezi dosahovanými tržbami a náklady centra 

https://www.skypaper.cz/image/7691-zdroj-md-cr.jpg
https://www.skypaper.cz/image/7691-zdroj-md-cr.jpg
https://www.skypaper.cz/novinky/obchvat-karvine-prijde-na-900-mil-kc-hotov-bude-koncem-roku-2022/
https://www.skypaper.cz/novinky/obchvat-karvine-prijde-na-900-mil-kc-hotov-bude-koncem-roku-2022/
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a tím do budoucna odolnější vůči současným výzvám na trhu komerčních retailových nemovitostí,“ 

komentuje investiční ředitel HSTN Aleš Navrátil. 

„Prodej OC Čestlice je důkazem odolnosti a hloubky českého realitního kapitálového trhu. Tento fakt 

potvrzuje i to, že akvizice byla kofinancovaná bankou. Obchodní centra se správným konceptem 

fungují i přes dopady opatření spojených s koronavirem velmi dobře a jsou stále cílem zájmu zejména 

lokálních investorů. Na dalších transakcích s jinými klienty v segmentu maloobchodu pracujeme a 

věříme, že je do konce roku uzavřeme,“ dodává Michal Soták, partner a vedoucí investičního týmu 

v ČR v Cushman & Wakefield. 

 

 

 

Stát prodává rozsáhlý areál zkušební stanice v Horažďovicích 

za 11 mil. Kč 

 

Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových (ÚZSVM) nabízí ve výběrovém řízení s aukcí 

prodej rozsáhlého areálu bývalé zkušební odrůdové stanice v Horažďovicích. Aktuální cena činí 10,76 

milionu korun, prodej bude ukončen 20. srpna. 

Areál se nachází osamoceně 2 km od města a je napojen na dodávky plynu, elektřiny a vody z vlastní 

studně mimo areál. Zahrnuje bytový dům se 3 byty a nebytovou jednotkou, kterou tvoří chodba, 4 

kanceláře, sklad, kuchyňka, sociální zařízení, „inspekční byt“. Ve sklepě se nachází kotelna, ohřívač 

vody, 4 sklepy, prádelna a mandlovna. Budova má i prostorný půdní prostor. K domu náleží 

hospodářská budova, ve které ke každé bytové jednotce náleží i venkovní sklad a hospodářská 

místnost s výběhem pro domácí zvířata. V dalších budovách jsou sklady, dílna, garáže, kanceláře a 

sociální zařízení. 

Prohlídka prodávaného majetku se uskuteční 30. 6. 2020 od 9:00 do 9:30 hod. a 4. 8. 2020 od 13:00 

do 13:30 hod. 

https://www.skypaper.cz/image/7697-zdroj-uzsvm.jpg
https://www.skypaper.cz/image/7697-zdroj-uzsvm.jpg


 
 

  8 

Ročník VIII. 

17. 06. 2020 

ČÍSLO 25 / 2020 

Komplex Kněžského semináře ve Vidnavě získal nový majitel 

 

Úřad pro zastupování státu ve věcech 

majetkových (ÚZSVM) prodal v elektronické 

aukci areál bývalého Kněžského semináře ve 

Vidnavě na Jesenicku o rozloze 30 000 

čtverečních metrů za 2,9 milionu Kč. Na prodej 

areálu bylo vyhlášeno 10 kol výběrových řízení 

a čtyři elektronické aukce. Ve 4. kole se 

zúčastnil jeden zájemce. 

Jde o rozsáhlý komplex bývalého semináře 

a filosoficko-teologického učiliště založeného 

Vratislavským biskupem a kardinálem Jiřím Koppem v roce 1899. Komplex má tři nadzemní podlaží, 

nevyužívané podkroví a rozsáhlou zahradu se skleníkem, bazénem a hospodářskými stavbami. 

V roce 1940 byla celá budova předána německé armádě a do roku 1942 sloužila jako zajatecký tábor 

pro důstojníky, pak zde byl zřízen lazaret a lékárna. 

Neopravenou budovou převzalo v roce 1950  ministerstvo obrany a zřídilo v ní Vojenskou dětskou 

ozdravovnu, která sloužila dětem z celé země k ozdravným pobytům až do 90. let 20. století. Poté byl 

celý komplex navrácen církvi a budova zůstala mnoho let opuštěná. Stát komplex od církve odkoupil. 

ÚZSVM převzal majetek od Vězeňské služby ČR jako nepotřebný v roce 2015. 

 

 

Brownfieldy 
 

Brownfield chebských strojíren se proměnil na distribuční centrum 

do Německa 

 

V areálu bývalých chebských strojíren bylo 

dokončeno hlavní distribuční centrum 

německého online prodejce Real Digital. První 

stavba v novém parku Cheb South o velikosti 

27 000 čtverečních metrů se zařadila mezi 

největší nové nájemní transakce v Česku a 

aspiruje na vysoké ohodnocení ekologické 

certifikace BREEAM. Moderní halu pro e-

commerce financuje a vlastní investiční 

skupina Accolade. 

https://www.skypaper.cz/image/7688-zdroj-uzsvm.jpg
https://www.skypaper.cz/image/7688-zdroj-uzsvm.jpg
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„Do Chebu nás přivedla nejen strategická poloha blízko německých hranic a připravenost území 

s garantovaným časováním, ale také touha po udržitelném rozvoji. Díky revitalizaci brownfieldu 

nedochází k zabírání orné půdy či plochy ve volné krajině. Developer obstál i v komplikovaných 

podmínkách vymezených pandemií,“ říká CEO Real Digital Terry Rogers. „K úspěchu vedly 

dlouhodobé nadstandardní vztahy s dodavateli, podpora města i naše zkušenosti z projektů, jako byl 

například Amazon v Dobrovízi,“ dodává generální ředitel Panattoni pro ČR a Slovensko Pavel 

Sovička. 

„Český brownfield development je na vzestupu, a to je dobrá zpráva nejen pro investory, ale také pro 

životní prostředí a obce. Mohu potvrdit, že doba se v tomto ohledu významně posunula – klienti se 

revitalizací nebojí, naopak je považují za plus. Kombinace zkušeného developera a klienta vyústila 

v realizaci nadstandardního industriálního projektu, který vyniká kvalitou provedení i environmentálním 

přístupem.“ doplňuje Marek Bíza z CBRE. „Dlouhodobý trend poptávky po prostorech pro internetové 

hráče se kvůli současné situaci ještě umocnil. Tímto projektem se naše portfolio rozrostlo již na 700 

000 m² budov s certifikací BREEAM,“ okomentoval CEO Accolade Milan Kratina. 

„Jako starosta města vítám revitalizaci zanedbaného průmyslového areálu, v němž nová hala vyrostla. 

Stejně tak mě těší, že splňuje velmi přísné podmínky v environmentální oblasti. Jsem přesvědčen, že 

společnost Real Digital, provozovatel jednoho z největších německých internetových obchodů, přinese 

do regionu v této složité době nová pracovní místa a přispěje k jeho ekonomické stabilizaci,“ řekl 

starosta Chebu Antonín Jalovec. 

Chebsko dnes patří mezi nejatraktivnější lokality pro rozvoj moderního průmyslu ve střední Evropě. 

Díky nové zóně se průmysl vrací do míst, kde historicky dlouhodobě fungoval. Její předchůdce 

Panattoni Park Cheb přivedl do města několik významných investorů a vytvořil přes tisíc nových 

pracovních míst. 

 

 

Obce získají 150 milionů korun na budování sportovní 

infrastruktury 

 

Obce mohou žádat o dotace na rekonstrukce a 

vybudování sportovišť nebo multifunkčních hal. 

V aktuální výzvě Ministerstva pro místní rozvoj 

je připraveno 150 milionů korun Žádosti lze 

podávat až do 28. srpna 2020. 

„Na tuto oblast není nabídka z národních ani 

evropských dotačních programů. Jsem proto 

ráda, že se podařilo nastavit program. Věřím, 

že pomůžeme zkvalitnit sportovní zázemí,“ říká 

ministryně Klára Dostálová.   

https://www.skypaper.cz/image/7689-zdroj-mmr.jpg
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Žadatelem o dotaci může být obec od tří do deseti tisíc obyvatel. Podporovány budou akce zaměřené 

na obnovu sportovní infrastruktury, která primárně slouží pro volnočasové aktivity sportovních 

organizací. Dotace je poskytována až do výše 60 % nákladů, horní limit dotace je 30 milionů korun.   

Informace naleznete zde. 

 

 

Regiony 
 

Pardubice vypsaly tendr na vybudování Centrálních dílen a galerie 

 

Město Pardubice dnes vyhlásilo výběrové řízení na výstavbu Centrálních polytechnických dílen (CPD) 

a Galerie města Pardubic (GAMPA). Předpokládané náklady dosahují 176,2 milionu korun bez DPH. 

Práce mají trvat dva a čtvrt roku. Oznamuje to Věstník veřejných zakázek. 

Jedná se o provedení stavebních úprav, přístavby a nástavby stávajícího areálu při severní hranici 

památkových Winternitzových automatických mlýnů, včetně přípojek vody, splaškové a dešťové 

kanalizace a plynu. Objekt je navržen jako šestipodlažní, železobetonové a zděné konstrukce 

s rovnou střechou, nepravidelného půdorysu o rozměrech 47,1 x 19,2 až 25,2 metru a výšky 22,10 m, 

se dvěma výtahy. 

Jediným kritériem pro výběr dodavatele je nejnižší cena, nabídky lze podávat do 15. července 2020. 

Zakázka má být spolufinancována z Integrovaného regionálního operačního programu. 

 

 

 

 

https://www.mmr.cz/cs/narodni-dotace/podpora-a-rozvoj-regionu/podpora-rozvoje-regionu-2020/podpora-obci-s-3-001-10-000-obyvateli
https://www.skypaper.cz/image/7693-pardubice-cpd.jpg
https://www.skypaper.cz/image/7693-pardubice-cpd.jpg
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Revitalizace centrálního náměstí v Třebíči má stát téměř 

200 mil. korun 

 

Město Třebíč vyhlásilo výběrové řízení na 

revitalizaci Karlova náměstí. Předpokládaná 

hodnota zakázka dosahuje přibližně 197,3 

milionu korun. Se zahájením prací se počítá 

v polovině září letošního roku a s ukončením o 

dva roky později. Informuje o tom Věstník 

veřejných zakázek. 

Předmětem zakázky bude stavební i 

technologická část stavby podle projektové 

dokumentace. 

Jediným kritériem pro výběr dodavatele je nejnižší cena, termín pro podání nabídek byl stanoven do 

14. července 2020. 

 

 

 

V Opavě vznikne přestupní terminál za 160 mil. Kč 

 

Město Opava vyhlásilo výběrové řízení na 

vybudování přestupního terminálu východ – 

ulice Skladištní. Předpokládané náklady 

dosahují 159,4 milionu korun bez DPH. Práce 

mají trvat rok a čtvrt. Oznamuje to Věstník 

veřejných zakázek. 

Předmětem zakázky je výstavba nového 

parkovacího domu, rekonstrukce a prodloužení 

ulice Skladištní a výstavba nového parkoviště. 

Součástí díla je nové veřejné osvětlení, 

kanalizace, odvodnění ploch, přeložky stávajících inženýrských sítí a oplocení. 

„Nový terminál a parkovací dům spolu s novým parkovištěm nabídne parkování pro 247 aut. Z toho 

215 bude v parkovacím domě, dalších 32 na sousedícím venkovním parkovišti. Poskytovatel dotací 

nám vše schválil,“ řekl primátor Opavy Tomáš Navrátil. 

Jediným kritériem pro výběr dodavatele je nejnižší cena, nabídky lze podávat do 13. července 2020. 

Dílo je spolufinancované z Evropského fondu pro regionální rozvoj v rámci Integrovaného regionálního 

operačního programu. 

https://www.skypaper.cz/image/7698-zdroj-vizualizace-mu-trebic.jpg
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V Plzni vyroste nová sportovní hala za 140 mil. Kč 

Město Plzeň vypsalo výběrové řízení na výstavbu nové sportovní haly Krašovská. Předpokládaná 

hodnota zakázka dosahuje zhruba 143,5 milionu korun. Práce mají trvat rok a půl. Oznamuje to 

Věstník veřejných zakázek. 

Městská víceúčelová hala bude obsahovat sportoviště se zázemím, restaurací a vlastním 

parkovištěm. Objekt zázemí je navržen z části podsklepený a z části dvoupodlažní. 2.NP je navrženo 

v šířce cca 5,8 metru kolem přilehlé ocelové haly. Střecha nad 1.NP je plochá, navržena z části 

pochozí s finální vrstvou exteriérové dlažby a z části jako zelená. Jednotlivá podlaží jsou propojena 

schodištěm a výtahem. 

V I. NP se nachází šatny se zázemím, tělocvična, zázemí pro správce, recepce a malá tělocvična. Ve 

II. NP se nachází restaurace, terasa, salónky. Větrání haly bude nucené vzduchotechnickou jednotkou 

umístěnou ve strojovně VZT ve 2.NP. Součástí projektu je také doplnění potřebného počtu 

parkovacích míst: 52 míst a stavební úpravy navazujících částí komunikace. Jediným kritériem pro 

výběr dodavatele je nejnižší cena, nabídky lze podávat do 15. července 2020. 

 

 

 

 

 

 

 


